

# ဘုရားသခင်ကို ကျေးဇူးသိတတ်သော နှလုံးသားဖြင့် အစေခံခြင်း။

## Serving with a Heart of Gratitude to God



ရောမ ၁၂:၁၁ “အားထုတ်ခြင်းအရာမှာ ပျင်းရိခြင်းမရှိဘဲလျက်၊ စိတ်တန်းသဖြင့် သခင်ဘုရား၏အလိုတော်သို့လိုက်၍ အားထုတ်ကြလော့။”

ဓမ္မဟောင်းနှင့် ဓမ္မသစ်တွင်၊ ဟေဗြဲလူများနှင့် အစောပိုင်းခရစ်ယာန်များသည် ဘုရားသခင်ထံတော်၌ ရွှင်လန်းမှုနှင့် ဘုရားဝတ်ပြုခြင်းတာဝန်ကို အဆက်မပြတ်သတိပေးခဲ့ကြသည်။ ရလဒ်အနေနှင့်၊ ဘဏ္ဍာစိုးနှင့် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်းဆိုင်ရာ အယူအဆသည် သူတို့၏ဘဝတွင် ရှိသင့်သည်။ သို့သော် ကျွန်ုပ်တို့ကဲ့သို့ပင် သူတို့သည် ဘုရားသခင်၏ကောင်းမြတ်ခြင်းကို မကြာခဏ မေ့လျော့နေခဲ့ကြသည်။ ကိုယ်တော်အဖို့ ကျွန်ုပ်တို့၏တာဝန်သည် ဘဏ္ဍာစိုးဖြစ်သည်။

ဣသရေလလူတို့သည် ကျွန်ုပ်တို့အဖို့ လွတ်မြောက်ခြင်းအတွက်၊ ကျောက်ဆောင်မှ ရေ၊ ကောင်းကင်မှ ကျလာသော အစာအတွက်၊ မဟောင်းနွမ်းသော ဖိနပ်အတွက်၊ ၎င်းတို့၏ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ လိုအပ်ချက်များအားလုံးကို ထောက်ပံ့ပေးရန်အတွက် ဘုရားသခင်ကို ကျေးဇူးတင်ရန် မေ့လျော့နေကြပြီး ဘုရားသခင်ကို ပြစ်တင်ညည်းညူလျက်နေကြသည် (နံပါတ် ၁၁)။ ထို့နောက် သခင်ဘုရားက သူတို့ကိုအပြစ်ပေးခဲ့ကြသည်။ ကရုဏာတော်နှင့် ဘုရားသခင်ကို ကိုးကွယ်ဆည်းကပ်ခြင်းနှင့် အတူမသွားကြပါ။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်အား ကျေးဇူးသိတတ်ခြင်းနှင့် လျစ်လျူရှုသောစိတ်ဖြင့် သူတို့ကဲ့သို့ အဆုံးမသတ်မိစေရန် သတိထားကြ ရမည်ဖြစ်သည်။

### ဝတ်ပြုခြင်း၌ ဘုရားရေးရာ စံနမူနာများ

လေဝိသားတို့သည် ယဇ်ပုရောဟိတ်တို့နှင့်အတူ ဗိမာန်တော်၌ ဘုရားသခင်ကို အစေခံကြ၏။ 'ကျေးဇူးတော်ပူဇော်သက္ကာ' အတွက် လေဝိဥပဒေများသည် ဣသရေလလူမျိုး၏ ကျေးဇူးတော်ကို ချီးမွမ်းရန် ပျက်ကွက်မှုကို စစ်ဆေးခြင်းဖြစ်ပြီး ဘုရားသခင်၏သတိပေးချက်များဖြစ်သည်။ ဘုရားသခင်၏လူတို့၏ သစ္စာရှိအမှုဆောင်ခြင်းတွင် ဆယ်ဖို့တစ်ဖို့ပေးခြင်းနှင့် ကျေးဇူးတော်ပူဇော်သက္ကာနှင့် ဘုရားသခင်ဘုန်းကိုထင်ရှားစေသော မောရှေပဋိညာဉ်၏ ယဇ်ပူဇော်ခြင်းစနစ်တွင် မိသဟာယပူဇော်သက္ကာလည်း ပါဝင်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်ကို ဦးဆောင်စေသကဲ့သို့

အသင်းတော်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏အချိန်နှင့် အရည်အချင်းများနှင့်အတူ ဘုရားသခင်ကို ဝတ်ပြုသင့်သည်။

အပြစ်ဖြေရာယဇ်များနှင့် ထူးခြားစွာ၊ ကျေးဇူးတော်ပူဇော်သက္ကာသည် မိဿဟာယပူဇော်သက္ကာစနစ်၏ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုဖြစ်ပြီး၊ ဘုရားသခင်ထံမှ ကယ်တင်ခြင်းနှင့် မည်သည့်မေတ္တာတော်အတွက်မဆို သခင်ဘုရားအား ကျေးဇူးတင်ကြောင်းဖော်ပြရန် ဖွဲ့စည်းထားခြင်းဖြစ်သည် (ဝတ်ပြုရာ ၇:၁၁-၁၆၊ ဆာလံ ၁၀၇:၂၁-၂၂)။ ယဇ်ပူဇော်ခြင်းစနစ်အပြင် ဆာလံဆရာနှင့် ပညာရှိရှောလမုန်သည် လောဘ၊ မကျေနပ်မှုနှင့် မိုက်မဲမှုတို့ကို ဖော်ထုတ်ပြီး၊ ဘုရားသခင်ကို သစ္စာရှိစွာဖြင့် အမှုတော်ဆောင်ရန်နှင့် ဘုရားသခင်ပေးသော ပစ္စည်းဥစ္စာတွေအတွက် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းရန် တိုက်တွန်းသည် (ဆာလံ ၁၀၄:၁၅-၂၈၊ ဒေသနာ ၅:၈-၆:၉၊ ၁ ကော ၄:၁-၂)။

**ဝတ်ပြုခြင်း၌ ဘုရားသခင်အား ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်း။**

ဝတ်ပြုခြင်းနှင့် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်း တို့သည် သမ္မာကျမ်းစာ၌ အထူးသဖြင့် ဆာလံကျမ်းတစ်လျှောက်တွင် ဘုရားသခင်ရွေးနှုတ်ခြင်း၏ အမှတ်အသားဖြစ်သည်။ 'ထာဝရဘုရားသည် ကောင်းမြတ်တော်မူသောကြောင့် ကျေးဇူးတော်ကို ချီးမွမ်းကြလော့။' (ဆာလံ ၁၀၆:၁; ၁၁၈:၁; ၁၃၆:၁ နှင့် ဆာလံ ၁၀၀) နှင့် "လာ၍ ထာဝရဘုရားကို ကိုးကွယ်ဝတ်ပြုကြကုန်အံ့" ဟူ၍ဖြစ်သည်။



ရွေးနှုတ်ကယ်တင်ခံသောသူအား ဘုရားသခင်ပေးအပ်ထားသည့် အခွင့်ထူးသည် သူ့ကို အစေခံရန်ဖြစ်သည်။ အချို့သောဆာလံကျမ်းများတွင် ဝတ်ပြုခြင်းနှင့် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်းတို့ကို မေတ္တာနှင့်ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ခြင်းများနှင့် ချိတ်ဆက်ကာ ဝတ်ပြုသူများကို ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်းဖြင့် ဘုရားသခင်ကို ဘုန်းထင်ရှားစေရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်သည် (ဆာလံ 69:30)။ ငါတို့သည် ဥပုသ်နေ့၌ ကျေးဇူးတော်ကို ချီးမွမ်းလျက် အထံတော်သို့ ဝင်ကြရမည် (ဆာလံ ၉၅:၂)။ 'ကျေးဇူးတော် ကြီးပါသည်ဟု ဝန်ခံလျက်၊ တံခါးတော်တို့ကို၎င်း၊ ဂုဏ်တော်ကိုချီးမွမ်းလျက် တန်တိုင်း တော်တို့ကို၎င်း ဝင်ကြလော့။' (ဆာလံ ၁၀၀:၄)။ 'သခင်ဘုရားအား ကျေးဇူးတော်ကို ချီးမွမ်းလျက် သီချင်းဆိုရမည်' နှုတ်ကပတ်တော်ကို လေ့လာပါရန် သင်ယူပါ (ဆာလံ ၁၄၇:၇)။ တစ်ဦးချင်းဖြစ်စေ၊ အများသူငှာနှင့် လုပ်ဆောင်ခြင်းဖြစ်စေ နှစ်မျိုးစလုံးသည် သခင်ဘုရားအား

ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်းနှင့် ဝတ်ပြုခြင်းတို့ဖြင့် နိဂုံးချုပ်သင့်သည် (ဆာလံ ၇:၁၇; ၂၈:၇; ၃၅:၁၈; ၅၂:၉; ၅၄:၆; ၈၆:၁၂; ၇၉:၁၃; ၁၀၆:၄၇ )။

**ခရစ်ယာန်များသည် ကျေးဇူးသိနှလုံးသားဖြင့် အစေခံရန်**



ရာဇဝင်ချုပ်နှင့် နေဟမိ၏စာအုပ်များတွင် အထူးသဖြင့် ဟေဇကီ၊ ယောရှိနှင့် အခြားသောစာအုပ်များ၏ အမှုတော်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဝတ်ပြုခြင်းနှင့် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်းတို့ကို ဖော်ပြလေ့ ရှိပြီး ဗိမာန်တော်မှ ထွက်လာသော ပူဇော်သက္ကာများနှင့် သီချင်းများသည် ဘုရားသခင်အဖို့ မွှေးကြိုင် သောရနံ့ဖြစ်သည်။

ဥပမာအားဖြင့်၊ ဒါဝိဒ်သည် ပဋိညာဉ်သေတ္တာကို ယေရုရှလင်မြို့သို့ ပြန်ယူဆောင်လာခြင်းဖြင့် သူ၏ဘုရားသခင်ကို ဝတ်ပြုသောအခါ၊ လူများသည် ဣသရေလအမျိုးအား ကျေးဇူးတော်ကို ချီးမွမ်းရန် ထပ်ခါတလဲလဲ တောင်းဆိုခဲ့ကြသည် (၁ ရာဇဝင်ချုပ် ၁၆:၄၊ ၇၊ ၈၊ ၁၃၊ ၃၅၊ ၄၁)။ ဒါဝိဒ်သည်လည်း ဗိမာန်တော်၌ ဘုရားသခင်ကို ဝတ်ပြုလိုပြီး စိတ်ဆန္ဒရှိသော လေဝိသားတို့ကို ခန့်ထားခဲ့ပြီး အထူးတာဝန်မှာ ဗိမာန်တော်၌ နံနက်အချိန်နှင့် ညအချိန်၌ ဘုရားသခင်ကို ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းရန်ဖြစ်သည် (၁ ရာဇဝင်ချုပ် ၂၃:၃၀)။ သူ၏အသက်တာ ကုန်ဆုံးသွားသည် နှင့်အမျှ၊ သူသည် ဘုရားသခင်ကိုကျေးဇူးတင်ပြီး ဗိမာန်တော်တည်ဆောက်ခြင်းအတွက် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်းတွင် လူများနှင့်အတူပါဝင်ရန် တိုက်တွန်းခဲ့သည် (၁ ရာဇဝင်ချုပ် ၂၉:၁၃-၂၀)။ ဒါဝိဒ်၏အသက်တာသည် မိမိ၏ယေဟောဝါဘုရားသခင်အား လေးမြတ်သော ကျေးဇူးချီးမွမ်းခြင်း တစ်ခုဖြစ်သည်။

ဘုရားသခင်က “ငါသည် သင့်ကို ကျွန်ခံရာပြည်မှ အဲဂုတ္တုပြည်မှ နှုတ်ဆောင်သော သင်၏ဘုရားသခင် ထာဝရဘုရားဖြစ်သည်” ဟု ဣသရေလအား မိန့်တော်မူခဲ့သည်။ ထိုကယ်တင်ခြင်းဖြင့် ဣသရေလသည် သခင်ဘုရား၏ဘဏ္ဍာတော်ပိုင် ဖြစ်လာခဲ့ကြသည်။ ထို့ကြောင့်၊ အသင်းတော်၌ အမှုတော်ဆောင်ရွက်ခြင်း၏ ရွှင်လန်းမှုနှင့် ရွေးနှုတ်ခံရပြီး ဖြောင့်မတ်သော ယုံကြည်သူများ၏ စိတ်နှလုံးတွင် ကျေးဇူးတင်ရှိခြင်းသည် ဓမ္မဟောင်းကျမ်းတွင် ပဋိညာဉ်အသက်အတွက် အခြေခံဖြစ်သည်။ ပညတ်တရားတစ်ခုလုံးသည် အကျပ်ကိုင်ခြင်းနှင့်

ပြစ်ဒဏ်ပေးခြင်းမဟုတ်ဘဲ ကိုယ်တော်၏ရွေးနှုတ်ခြင်းလုပ်ငန်းအတွက် ယေဟောဝါအား သစ္စာရှိရှိ၊ ကျေးဇူးတင်ရှိပြီး ချစ်မြတ်နိုးသောစိတ်ဖြင့် လူများအပေါ်တွင် တည်ရှိသည်။

**ကနဦးအသင်းတော်နှင့် ၎င်း၏တာဝန်ယူမှု**

**“ Not slothful in business; fervent in spirit; serving the Lord; Rejoicing in hope; patient in tribulation; continuing instant in prayer ”**  
— Romans 12:11-12

ဆောင်ပုဒ်သည် ဓမ္မသစ်ကျမ်းတွင် ဆက်လက်ရှိသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏သခင်နှင့် တမန်တော်များသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ အချိန်၊ ပစ္စည်းဥစ္စာနှင့် အရည်အချင်းများဖြင့် ဘုရားသခင်ကို ထက်ထက်သန်သန် အစေခံရန် ကျွန်ုပ်တို့အား တိုက်တွန်းနှိုးဆော်ပြီး ဘုရားသခင်အား ကျေးဇူးတင်ကြောင်းပြသရန် လည်း တိုက်တွန်းထားသည် (ရောမ ၁၂:၁၁၊ ၁၂)။ ဘုရားသခင်ထံ ကျွန်ုပ်တို့၏အမှုတော်နှင့် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်းသည် ခရစ်ယာန်အသက်တာနှင့်

အမှုအကျင့်အတွက် တည်မြဲသော လှုံ့ဆော်မှုဖြစ်သင့်သည်။ ၎င်းသည် ဘဝ၏ကောင်းချီးများနှင့် စမ်းသပ်မှုများအပေါ်သာမက အသင်းတော်၌ ကျွန်ုပ်တို့၏ သဘောထားနှင့် လက္ခဏာဖြစ်သင့်သည်။ ၎င်းသည် ဆုတောင်းခြင်း၏အဓိက အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုအဖြစ် ဖွဲ့စည်းထားသင့်ပြီး ဘုရားသခင်၏ နိုင်ငံတော်တိုးချဲ့ခြင်း၌ အသုံးပြုရန်အတွက် သင့်လျော်သော ပစ္စည်းများကို ပံ့ပိုးပေးသင့်သည်။

ခရစ်ဝင်ကျမ်းများ (the Gospels) နှင့် တမန်တော်များတွင် ယေရှုသည် စုဝေးနေကြသောလူတို့ကို ကျွေးမွေးသောအခါတွင် ဝတ်ပြုဆုတောင်းခြင်းနှင့် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်းတို့သည် မကြာခဏဆိုသလို ဖြစ်လေ့ရှိသည် (မသဲ ၁၅:၃၆၊ မာကု ၈:၆၊ ယောဟန် ၆:၁၁၊ ၂၃) သို့မဟုတ် နောက်ဆုံးညစာစားပွဲတွင်လည်းဖြစ်သည်။ (မသဲ၊ ၂၆:၂၇; မာကု ၁၄:၂၃; လုကာ ၂၂:၁၇၊ ၁၉)။ မော်လတာကမ်းလွန်တွင် သင်္ဘောပျက်ကျသော လှေပေါ်ရှိ သူ၏ နောက်ဆုံးအစာအတွက် ဘုရားသခင်ကို ထူးထူးခြားခြား ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းသူ ရှင်ပေါလုကိုလည်း တွေ့ရသည် (တမန်တော် ၂၇:၃၅)။ ဗျာဒိတ်ကျမ်း၏ ဝတ်ပြုကိုးကွယ်မှုမြင်ကွင်းများတွင်၊ ကောင်းကင်ဗိုလ်ခြေအရှင်များသည် အရာခပ်သိမ်းကို ဖန်ဆင်းသည့်အပြင် ရွေးနှုတ်ကယ်တင်ခြင်းအတွက် ဘုရားသခင်အား ကျေးဇူးတင်ကြသည် (ဗျာဒိတ် ၄:၉-၁၁၊ ၅:၉-၁၄)။

**ကျွန်ုပ်တို့၏ အသက်နှင့် ဥစ္စာဖြင့် သခင်ဘုရားကို ပူဇော်ခြင်း။**

၁ ရာဇဝင်ချုပ် ၂၉:၃-၄ “ငါ၏ဘုရားသခင် အိမ်တော်၌ငါ့စိတ်နှလုံး စွဲလမ်းသော ကြောင့်၊ ထိုသန့်ရှင်းသောအိမ်အဘို့ ပြင်ဆင် သော ဥစ္စာမှတစ်ပါး ကိုယ်ဥစ္စာထဲက သြဖီရရွှေအခွက် သုံးသောင်းနှင့်ကျောက်ထရံတို့ကို မွမ်းမံစရာဘို့ ငွေစင် ခုနစ်သောင်းကို ငါ၏ဘုရားသခင် အိမ်တော်အဘို့ ငါပေး၏။”



ဒါဝိဒ်မင်းကြီးသည် ဗိမာန်တော်တည်ဆောက်ရန် ခေါ်ခြင်းမခံရသော်လည်း၊ ဆောက်လုပ်ရန် အသက်နှင့် ပစ္စည်းဥစ္စာများကို ပေးလှူခဲ့ပြီး ဘုရားသခင်သည် နှစ်သက်တော်မူသည်။ ယနေ့ သူ၏အသင်းတော်တည်ဆောက်ရာတွင် သင်ပါဝင်နေပါသလား?။ မေတ္တာတရား အားထုတ်မှု၌ သာသနာပြုခြင်း၊ အသံ၊ တေးဂီတ၊ ဧဝံဂေလိတရား၊ တပည့်ဖြစ်ခြင်း၊ ကိုးကွယ်ဆည်းကပ်ခြင်း၊ လည်ပတ်ခြင်း၊ ဆုံးမခြင်း၊ ဖျားနာသူနှင့် ကျန်ရစ်သူအား နှစ်သိမ့်ပေးခြင်း၊ နှုတ်ကပတ်တော် တရားဟောခြင်း သို့မဟုတ် သွန်သင်ဆုံးမခြင်း၊ ဆောင်းပါးများ၊ ဝေစာများ ရေးခြင်းနှင့် ပုံနှိပ်ခြင်း နှင့် ဘုရားကျောင်း စာစောင်များ၊ ဘုရားကျောင်း စခန်းများနှင့် လှုပ်ရှားမှုများကို စီစဉ်ခြင်းနှင့် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အပတ်စဉ် သို့မဟုတ် ဆောင်းပါးများ ပုံနှိပ်ခြင်း၊ ပူဇော်သက္ကာ၊ ငွေကြေးနှင့် အကောင့်များကို ရေတွက်ခြင်း၊ ဘဏ်များနှင့် ဥပဒေရေးရာ အဖွဲ့များနှင့် ဆက်ဆံရေးရုံးများ နှင့် မိနစ်-ရေးသားခြင်း - ရုပ်ပိုင်းနှင့် ဝိညာဉ်ပိုင်းဆိုင်ရာ နှစ်ခုစလုံးတွင် ဘုရားသခင်ကို ကြောက်ရွံ့ခြင်း- ဤအရာအားလုံးသည် ဘုရားကျောင်း တည်ဆောက်ရာတွင် အရေးကြီးပါသည်။



ခရစ်ဝင်ကျမ်းများ (the Gospels) သည် ခရစ်တော်နောက်လိုက်သော တပည့်များကို မိတ်ဆက်ပေးပြီး နောက်ပိုင်းတွင် ကိုယ်တော်အား ဝတ်ပြုခဲ့ကြသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်တာနှင့် ခရစ်တော်၌ ကယ်တင်ခြင်းအတွက် ဘုရားသခင်အားကျေးဇူးတင်ကြောင်းနှင့် ထက်သန်သော အစေခံခြင်း လက္ခဏာရပ်များရှိကြောင်း ထပ်ဆင့်ဖော်ထုတ်ခဲ့သည်။ ဘုရားသခင်၏ကယ်တင် ခြင်းကျေးဇူးတော်အတွက် ကျေးဇူးတင်ကြောင်း ပေါလုက အခိုင်အမာ ပြောသည်။ သေခြင်းမှ ထာဝရအသက်ရှင်ခြင်းသို့ ဘုရားသခင် ဆောင်ခဲ့သောသူတို့သည် မိမိတို့၏ ခန္ဓာကိုယ်များကို ဖြောင့်မတ်သောအရာ များအဖြစ် ပူဇော်သင့်သည် (ရောမ ၆:၁၃)။

ကျွန်ုပ်တို့ကို ဘုရားသခင်၏ ကရုဏာတော်နှင့် အဘိုးနှင့်ဝယ်ထားကြောင်း သိခြင်းဖြင့်၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ဥစ္စာနှင့် သန့်ရှင်းစင်ကြယ်သောအသက်တာဖြင့် ဘုရားသခင်ကို ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ကာ ဘုန်းထင်ရှားစေရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ကိုယ်ခန္ဓာကို 'အသက်ဆက်သောယဇ်' အဖြစ် ဘုရားသခင်ထံ ပေးအပ်ရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်သည် (ရောမ ၁၂:၁၊ ၁ ကောရိန္နု ၆:၂၀၊ ၉:၆၊ ၇၊ လု ၆:၃၈)။ လုကာ ၆:၃၈ တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏သခင်ဘုရားက တပည့်တော်များအား “သူတပါးအားပေးကြလော့။ ပေးလျှင် သူတပါးသည် သင်တို့အားပေးကြလိမ့်မည်။ အမှန်ခြင်းရုံမျှမက၊ သိပ်နှက်လျက်၊ လှုပ်လျက်၊ လျှံလျက်ရှိခြင်းနှင့် သင်တို့ရင်ခွင်၌ ပေးကြလိမ့်မည်။ အကြောင်းမူကား၊ အကြင်ချိန်၊ တင်းပမာဏနှင့် သင်တို့သည် သူတပါးအားပေး၏။ ထိုပမာဏအတိုင်း ကိုယ်ခံရကြမည်။”

သခင်ဘုရားအား ကျွန်ုပ်တို့၏အချိန်နှင့် ပစ္စည်းဥစ္စာများကို ပူဇော်ခြင်းဖြင့် ဘုရားသခင်၏နိုင်ငံတော်တွင် ပါဝင်ခွင့်ရခြင်းမှာ အလွန်ဝမ်းမြောက်စရာ အခွင့်ထူးဖြစ်သည်။ ခရစ်တော်၌ ပေးထားသော အမွေအနှစ်ကို လက်ခံရရှိသူများသည် ဘုရားသခင်ကို ကျေးဇူးတင်ရှိကာ ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ရန် အသင့်ရှိပြီး ဆင်းရဲခက်ခဲမှုကို သစ္စာရှိရှိ ကြံကြံခံကာ ဘုရားသခင်ကို ယုံကြည်ရမည် (ဟေဗြဲ ၁၂:၂၈-၂၉)။

**အမှုဆောင်သောအသင်းတော်၏ သက်သေခံချက်ကို ခွဲခြားသိမြင်ခြင်း။**

ထွက်မြောက်ရာ ၃၅:၃၅ “ထိုသူတို့သည် ထုလုပ်တတ်သောသူ၏ အလုပ်၊ ဆန်းပြားသော လက်သမား၏ အလုပ်၊ ပြာသော အထည်၊ မောင်းသောအထည်၊ နီသောအထည်၊ ပိတ်ချောကို ချယ်လှယ်တတ်သော သူ၏အလုပ်၊ ရက်တတ်သောသူ၏အလုပ်၊ အနည်းနည်း လုပ်တတ်သော သူ၏အလုပ် အမျိုးမျိုးရှိသမျှတို့ကို လုပ်တတ်မည် အကြောင်း၊ ဉာဏ်ပညာနှင့် ပြည့်စုံတော်မူပြီ။”



တဲတော် (tabernacle) ဆောက်နေစဉ်အတွင်း လူများစွာတို့သည် ဘုရားသခင်ပေးသော အစွမ်းအစများနှင့် လက်ဆောင်များကို အသုံးပြု၍ ဘုရားသခင်ကို အစေခံရန် လာခဲ့ကြပြီး အမျိုးသမီးများသည်လည်း ၎င်းတို့၏ အမှုတော်တွင် ချည်မျှင်နှင့် ရက်ကန်းလုပ်ရန် ကမ်းလှမ်းကြပြီး တော၌ တဲတော်ကို အတူတကွ တည်ဆောက်ခဲ့ကြသည်။

စမ်းသပ်မှုနှင့် ဘဝကောင်းချီးများ နှစ်ခုစလုံးတွင် နှိမ့်ချပြီး စိတ်ထက်သန်သော ခရစ်ယာန်တို့၏ ဝတ်ပြုမှုနှင့် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်း၏ ယေဘုယျသဘောထားသည် မယုံကြည်သူများနှင့်

ကွဲပြားခြားနားသည်။ ပေါလုသည် အရာခပ်သိမ်းနှင့် အခြေအနေအရပ်ရပ်အတွက် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းရန် အသင်းတော်များကို မိန့်ကြားခဲ့သည် (ဧဖက် ၅:၂၀၊ ၁သက်သာလောနိတ် ၅:၁၈)။ ဤအရာသည် ဆင်းရဲဒုက္ခ သို့မဟုတ် စမ်းသပ်မှုများတွင်ပင် ကျွန်ုပ်တို့အတွက် အကျိုးဝင်သည် (ရောမ ၅:၃-၅၊ ယာကုပ် ၁:၁-၄)။ ယုံကြည်သူများသည် ယေရှု၏နာမတော်အားဖြင့်၊ ကျေးဇူးသိစိတ်ဖြင့် အရာရာကို လုပ်ဆောင်သင့်သည် (ကောလောသဲ ၃:၁၇)။

ဆန့်ကျင်ဘက်အားဖြင့်၊ ကျေးဇူးမဲ့ခြင်းနှင့် ကျေးဇူးမသိတတ်ခြင်းသည် ဘုရားသခင်နှင့် ထာဝရအသက်၏အရာများကို စိတ်မဝင်စားသော ဘုရားမဲ့နှင့် တစ်ကိုယ်ကောင်းဆန်သောသူများ၏ အမှတ်အသားဖြစ်သည် (ရောမ ၁:၁၈-၂၁)။ တစ်ဖက်မှာ ယုံကြည်သူများသည် ဘုရားသခင်အား ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ခြင်းနှင့် အမှုတော်ဆောင်ခြင်းတွင် ရွှင်လန်းမှုနှင့် ငြိမ်သက်ခြင်းကို ခံယူကြပြီး 'အရာရာ၌ ကျေးဇူးတော်ကို ချီးမွမ်းခြင်းနှင့်တကွ ဆုတောင်းပဌနာပြုခြင်း [သူတို့] သည် ဘုရားသခင်ထံတော်၌ သူတို့၏တောင်းဆိုမှုများကို သိစေခြင်းဖြစ်သည် (ဖိလိပိ ၄:၆-၇)။

**အတူတကွ ဆုတောင်းခြင်းနှင့် ဝတ်ပြုခြင်း။**

၂ ကောရိန္နဲ ၁:၁၁ “သင်တို့သည်ကူညီ၍ ငါတို့အဘို့ဆုတောင်းလျှင်၊ နောက်၌လည်း ကယ်လွှတ်တော်မူလတုံဟု ငါတို့သည် ယုံကြည်မျှော်လင့်ခြင်းရှိ၏။ ထိုသို့ဖြစ်လျှင် အများသော သူတို့သည် ကူညီသောအားဖြင့် ငါတို့၌ ရောက်သော ကျေးဇူးကို အများသောသူတို့သည်ထောက်၍ ငါတို့အတွက်ကျေးဇူးတော်ကို ချီးမွမ်းကြလိမ့်မည်။”



ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ခြင်း၊ ဆုတောင်းခြင်းနှင့် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်းတို့သည် ကျွန်ုပ်တို့ဘဝ၏ အဓိကအစိတ်အပိုင်းများဖြစ်သည်။ အသင်းတော်များသည် ခရစ်တော်အတွက် အသီးအပွင့်များဖြစ်ရန်နှင့် ကျေးဇူးတင်ရန် ပေါလု ဆုတောင်းခဲ့သည် (ကောလောသဲ ၁:၁၂)။ အထူးသဖြင့် ဧဝံဂေလိတရား၏ တိုးချဲ့မှုနှင့် အသင်းတော်များ ကြီးထွားမှုနှင့် ခွန်အားအတွက် ဖြေကြားပေးသော ဆုတောင်းခြင်းအတွက် ကျေးဇူးတင်ရှိစေခဲ့သည် (၂ကော ၄:၁၅)။ တမန်တော်သည် သူ၏အမှုတော်ဆောင်ခြင်းဖော်ပြချက်များနှင့် သူသိသောလူများ သို့မဟုတ် လူတစ်ဦးချင်းစီအတွက် ဘုရားသခင်အား ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်းများဖြင့် သူ၏စာများစွာကို စတင်ခဲ့သည်။ ဤကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်းသည် အများအားဖြင့် ဝတ်ပြုမှုနှင့် ဆုတောင်းခြင်းဆီ

ဦးတည်သွားပြီး သူတို့နှစ်ဦးသည် သူ၏စာများအတွက် ပေါလု၏အကြောင်းအရာများကို အတူတကွ မိတ်ဆက်ပေးခဲ့သည်။ ဥပမာ၊ ပေါလုသည် ရောမယုံကြည်သူများ၏ ယုံကြည်ခြင်းနှင့် သက်သေခံခြင်းအတွက် ဘုရားသခင်ကို ကျေးဇူးတင်ခဲ့သည် (ရောမ ၁:၈)။ အကြောင်းမူကား၊ ကောရိန္တုမြို့သားတို့အား ပေးသောကျေးဇူးတော်သည် ဝိညာဉ်ဆုကျေးဇူး အဖို့ဖြစ်သည် (၁ ကောရိန္တု ၁:၄-၇)။ သို့သော် ဧဝံဂေလိတရားတွင် သခင်ဘုရားနှင့် ဖိလိပိုတို့၏ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအတွက် လုပ်ဆောင်နေသည် (ဖိလိပို ၁:၃-၅၊ ၁သက်သာလောနိတ် ၁:၂-၃၊ ၂သက်သာလောနိတ် ၁:၃-၄ ကိုလည်းကြည့်ပါ)။

အစာမသုံးဆောင်မီအချိန်တိုင်းတွင် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်းသည် ဝိညာဉ်ရေးလေ့ကျင့်ခန်းကောင်း တစ်ခုဖြစ်သည်။ စက်ပိုင်းဆိုင်ရာပုံစံဖြင့် မလုပ်သင့်ဘဲ၊ ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့အတွက် ပေးစွမ်းသမျှအတွက် စိတ်ရင်းမှန်ဖြင့် ကျေးဇူးတင်တတ်သော နှလုံးသားဖြင့် ပြုလုပ်ရပါမည်။ အသင်းတော်တွင် သခင်ဘုရား၏အမှုတော်ကို ကတိသစ္စာပြုပြီး တက်ကြွစွာပါဝင်လုပ်ဆောင် ရန်နှင့် အရာခပ်သိမ်း၌ ဘုရားသခင်၏ ဂုဏ်ကျေးဇူးတော်ကို ချီးမွမ်းကြပြီး၊ ဘုရားသခင်၏အစေ ခံကျွန်များနှင့် အသင်းတော်၏ အမှုတော်ဆောင်ရွက်ခြင်းတို့ကို သတိရကြပါစို့။

**နိဂုံး**

ကျွန်ုပ်တို့၏အသင်းတော်အပေါ် သစ္စာရှိမှုနှင့် ခရစ်တော်၌ ယနေ့ကျွန်ုပ်တို့ရရှိသည့် များပြားလှသော ကောင်းချီးများကို သတိရကြပါစို့။ သင့်ဘဝနှင့် SHBPC တစ်လျှောက်လုံးတွင် ကြင်နာသနားတတ်သော၊ မေတ္တာနှင့် အနန္တတန်ခိုးရှင်ဖခင်တစ်ဦး၏ ကြီးမားသောကျေးဇူးကို အံ့ဩလိုက်ပါ။

သင်းအုပ်ဆရာ၊ အကြီးအကဲများနှင့် သင်းထောက်များ ကျွန်ုပ်တို့၏အသင်းတော်အစည်းအဝေးတွင် ဘုရားသခင်ကို ဝတ်ပြုနေကြသူများနှင့် အမှုဆောင်နေသူများအတွက် ဆုတောင်းပေးပါ။ ကျွန်ုပ်တို့၏ဝတ်ပြုကိုးကွယ်မှုနှင့် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်းတို့ကို ထင်ရှားစွာဖော်ပြ၍ ကျေးဇူးတော်ပူဇော်သက္ကာများနှင့် ဓမ္မအမှု၏ပံ့ပိုးမှုဖြင့် ဘုရားသခင်အား ပုံမှန်ဆယ်ဖို့တစ်ဖို့ကို ပေးရန်ဖြစ်သည်။ အထူးသဖြင့်၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် သန့်ရှင်းရာဌာနတော်၌ သခင်ဘုရားအား နှလုံးသားကနေ ကျေးဇူးတော်ကို ချီးမွမ်းလျက် တနင်္ဂနွေနေ့တိုင်း သခင်ဘုရားအား ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ခြင်း၌ ယုံကြည်သူအချင်းချင်းများနှင့် ပူးပေါင်းရန် မပျက်ကွက်သင့်ပါ (လုကာ ၈:၃၈၊ ၁ကော ၉:၇)။



ယနေ့ ACM နှင့် ရွေးကောက်ပွဲအပြီး နောက်ထပ်သက်တမ်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့အား ဦးဆောင်မည့် Session အသစ်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့သည် သခင်ဘုရားကို ဝတ်ပြုရင်း အချင်းချင်းအတွက် ဆုတောင်းကြပါစို့။ ဘုရားသခင်အား နိမ့်ချသောစိတ်နှင့် SHBPC တွင် ကျွန်ုပ်တို့အထဲမှ အမှုဆောင်တို့ကို ကျေးဇူးတင်ကာ ခရစ်တော်ထံ ပြန်လာခဲ့သော ရှုမာရိနုနာကဲ့သို့ သခင်ယေရှုအား ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်းဖြင့် ပြည့်ဝပါစေ။ သခင်ဘုရားသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဂုဏ်ကျေးဇူး ချီးမွမ်းခြင်း၊ ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ခြင်း နှင့် အမှုတော်ဆောင်ခြင်းတို့ကို အမှန်တကယ်ပင် ထိုက်တန်တော်မူသည်။ အာမင်။

**Rev. Dr Jack Sin**  
Sovereign Hope Bible-Presbyterian Church  
Singapore